
Zápisnica 

z rokovania obecného zastupiteľstva konaného 26.07. 2021 na Obecnom úrade 

v Smrdákoch 

 

 

   Prítomní: Igor Denkóci, Ing. Ferdinand Antálek, Ladislav Vadovič,  Ing. Stanislav Perička,                   

Mgr. Miroslava Poláková, Viera Ježová 

Ospravedlnení: Ing. Zlata Slováková, hl. kontrolórka, Ing. Ondrej Bederka- poslanec OZ 

1. Otvorenie:  

   Dnešné rokovanie OZ otvorila starostka obce. Privítala všetkých prítomných a ospravedlnila 

neprítomných a to pani kontrolórku a poslanca Ing. Ondreja Bederku. 

Podľa prezenčnej listiny starostka konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých 

poslancov a rokovanie dnešného OZ je teda uznášania schopné.  

Za overovateľov určila: Ladislava Vadoviča a Mgr. Miroslavu Polákovú. 

  Za zapisovateľku dnešného rokovania bola určená Mgr. Miroslava Smoleňáková- 

pracovníčka obecného úradu. 

    Poslanci dostali návrh dnešného rokovania OZ v pozvánke. Nikto nechcel doplniť body 

dnešného rokovania, a tak sa bude dnešné rokovanie riadiť nasledovným programom: 

1. Otvorenie 

2. Zmena výšky sadzby poplatku do fondu opráv- nájomné bytovky 

3. Rôzne 

4. Diskusia 

5. Záver 

Otvorenie  považujem za uskutočnené.  

 

2. Zmena výšky sadzby poplatku  

Zmena výšky sadzby do fondu opráv. Touto problematikou sme sa zaoberali už na minulom 

zasadnutí OZ. Potreba zmeniť výšku resp. navýšiť sadzbu v nájomnom dome resp. 

v nájomných bytovkách ohľadom vykonanej výmeny kotlov v celej bytovke v počte 6 kusov 

spolu s napojením, vymaľovaním stálo 18.974,35 € 

Doterajší príspevok do fondu opráv  bol schválený na výšku 1% . Na minulom 

zasadnutí OZ sme rozdebatovali výšku do FO. Navrhovali sme upraviť resp. navýšiť 

z 1% na 1,8% podľa m2.  

Po predchádzajúcom zasadnutí sme zisťovali výšku fondu opráv v jednotlivých 

obciach, je to naozaj individuálne od 1 do 1,5 % podľa toho, tiež čo budú robiť na čo 

si vlastne šetria.  

Prosím rozpravu.   



Návrh na uznesenie: poslanci na svojom riadnom zasadnutí OZ schválili výšku do 

fondu opráv pre nájomné byty súp.č. 186, 185, 187 a to 2 % na meter 2 z ceny bytu od  

01.08. 2021. 

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí prijali  

 

                                   U z n e s e n i e  č.   18 /2021 

 

v ktorom schvaľujú výšku príspevku do fondu opráv  vo výške 2 % pre bytové domy 

súp. č. 185, 186, 187 od 01.08. 2021 

 

Hlasovanie:           za:  6                 proti: 0                     zdržal sa: 0 

Poslanci toto uznesenie prijali trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

 

3. Rôzne 

Tu by som Vás chcela informovať o tom, že  nám prišlo rozhodnutie zo Žilinského 

samosprávneho kraja o poskytnutí nenávratného finančného príspevku s názvom: „Po 

oboch brehoch Moravy“  s podmienkami.  Najprv som sa potešila, potom som začala 

čítať pripomienky a boli tam urobené dosť veľké úpravy a to najdôležitejšie bola tam 

vylúčená celá cena kuchynského zariadenia. Z projektu by bola hradená len brožúrka 

a obed. Chcem sa spýtať či pokračovať v tomto projektu či nie.  Vyjadrenie poslancov 

je nepokračovať v projekte. 

Príprava kultúrnych a spoločenských akcií: 

Čo s týka tohto ročníka poetického festivalu bude v piatok-nedeľu. V sobotu 31.7. 

2021 sa uskutoční vystúpenie časti účinkujúcich  v kúpeľoch Smrdáky v KH Centrál 

v čase od 18.00 do 19,30. Ak by ste mali záujem  bola by som rada, keby ste prišli. 

V piatok je stretnutie v Holíči na to beriem ľahké občerstvenie a v sobotu mi 

občerstvenie sľúbila pani riaditeľka.  

Príprava Vinobrania: vinobranie sa uskutoční ak epidemiologická situácia dovolí 28.8. 

2021, poprosím všetkých poslancov o pomoc pri organizovaní hlavne v ten deň  

v doobedňajších hodinách. Začiatok bude posunutý na 16.00 hod. a miesto konania: 

pri obecnom úrade. Ešte by som rada prešla miesto na občerstvenie mali by sme mať 2 

stánky s občerstvením. A potom víno, burčiak a predaj drobných predmetov- stánkari. 

Dám urobiť pozvánky a plagáty spolupráca s Adrianom Machom  účinkovať bude DH 

Záhorienka , folklórna skupina Smrdáčané a potom zábavu bude hrať Mini Band 

Smrdáky.  

            Zakúpili sme resp. dnes zaplatili defibrilátor. 

            Sú namontované preliezky - stena na šplhanie v školskom dvore. Treba tam dorobiť 

ešte doskokovú plochu. 



 

4. Diskusia 

Starostka obce po prebraní všetkých bodov zasadnutia obecného zastupiteľstva otvorila 

diskusiu.  Do diskusie sa nikto neprihlásil a preto starostka obce poďakovala prítomným za 

účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila.  

 

 

 

Zapísala: Mgr. Miroslava Smoleňáková 

Overovatelia:  

 

 

 

Ingrid Tripšanská 

                                                                                                                              starostka obce         

 

V Smrdákoch 27.7.2021  

 

 


